

REFERATPROTOKOLL STYRELSEMÖTE SSDK KARLSHAMN

Datum: 2024-09-24

Plats: Svaneviks Bryggförening

Närvarande: Markus Forsberg, Mattias Borgkvist, Sabina Ringius och Joakim Nilsson

1. Öppnande av mötet

- Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Protokolljusterare

- Joakim Rochford valdes till protokolljusterare.

3. Inkomna skrivelser

- Enkät Karlshamns utveckling besvarad.
- Visionsmöte Vägga idrottsområde 3/10 18:00. Ingen närvarande kan delta.
- Höstlovsaktiviteter? UV-Rugbyn?
Joakim kollar med övriga i UV-Rugbyn om någon kan hålla i det. Svårt att hitta ledare som vill ta sådana här aktiviteter.

4. Utgående skrivelser

- Dags att skicka fakturor till kommunerna.

5. Ekonomi

- Vi följde upp budgeten från årsmötet.
- Vi är nu 95 medlemmar efter att de sista är inlagda i medlemsregistret.
- Dags att fakturera badplatserna. Forsberg kollar underlag med Lina.

6. Dykning

- Status badplatsstädning. Klar, dags att fakturera.
- Snorkelleden vintrad. Janne har fixat detta.
- Mattias B har kollat material för snorkelleden. Vi behöver köpa in fler röda bojar. Kanske någon enstaka gul.

- Uppföljning strandens dag?
Tio personer närvarande. Sydöstran ringde och har skrivit en fin artikel.
Relativt dålig uppslutning sett till antal medlemmar. Joakim kommer jobba mer aktivt för att få dit UV-Rugbyn nästa år.
Till årsmötet behöver vi ha ett förslag på höjd medlemsavgift om vi lägger ned strandens dag. Idag genererar detta 5000 kr per år.
- Status dykplanering.
 - Ganska mycket dykning trots att båten ej var brukbar under lång tid.
 - Mattias B tycker inte det fungerat optimalt. Han har fått lägga mycket tid på att kontakta dykansvariga, lägga upp på hemsida/FB och planera in alternativa aktiviteter. Detta borde klubbdyksansvarig ordna.
Hur gör vi nästa år? Lägre ambition? Diskussion för årsmötet.
 - Svarten har använts mer i år och fler är intresserade av att lära sig att köra den.

7. UV-rugby

- Axel ska iväg från klubben och spela EM, verkar vara lite mer intresse för uv rugby och sista träningen fick man ihop så man kunde spela i två lag.
- Två nya medlemmar.
- Det behövs mer reklam för UV rugby så vi kan öka intresset. Mattias kolla med badet om vi kan göra reklam på skärm? Kan vi nyttja anslagstavlan? Vad kostar det? Gör reklam för både UV-Rugby och apparatdykning. Mattias B kollar upp detta.

8. Fridykning

- Inget nytt.

9. Utbildning.

- Utfall efter sommarens prova-på:
 - * En som går utbildning just nu.
 - * Två st som anmält intresse att gå kurs nästa år.
- Kommer ev. köra dykledarkurs i höst/vinter.
- Några medlemmar vill gå blender-kurs.
- Vi diskuterade om klubben kan betala för att utbilda instruktörer. Alla ska försöka vara lyhörda för vilka som skulle vilja och försöka "så lite frön" för att få aktuella personer att fundera i dessa banor.

10. Kompressorboden

- Fixardag i KB? Sortera ut gammalt skräp och köra till tippen. Organisera inventarier. Janne har gjort en del redan. Känns helt OK nu.
- Mattias kollar med Jonas Hansson om vi kan få virke till att bygga stativ för Svartens motor. Ett stativ på hjul vore smidigt.
- Forsberg kollar om vi kan kasta pärmarna med gamla räkenskaper från KB.
- Kranen på flaska 2 läcker. Mattias P får kolla.
- Status booster: Servad och klar. Det vore bra att få någon som vill gå servicekurs.
- Beslut togs för att köpa in förstasteg till boostern samt slang. Ca 3000 kr + slang. Forsberg tittar på detta
- Köpt in filter till kompressorn så att det bör klara sig något år.
- Helium köper vi nu åter hos Linde i Ronneby pga högt pris hos Air Liquide.
- Syre köper vi lokalt hos Air Liquide.

11. Båtarna

- Ta upp Svarten.
Janne är ansvarig. Forsberg kollar med Janne så att det blir gjort. Måste vara gjort ett specifikt datum för försäkringen.
- Beslut togs att förtydliga i regelverket för maxantal på Moby. Max 12 dykare, plus max 2 besättning som inte dyker. Det får alltså inte vara ex. 13 dykare nu när vi har 12 designerade dykplatser. Säkerhetsfråga. Mattias B. uppdaterar.
- Hur hanterar vi underhåll på Moby?
 - Kräver mycket underhåll och väldigt få som vill hjälpa till.
 - Väcka frågan om att lägga ut henne till försäljning nu när hon är i bra skick. Fråga för årsmötet.
 - Existerande båtgrupp fungerar inte.
 - Åtgärdsförslag, någon form av bonussystem som motiverar till att hjälpa till mer? Ex. gratis utfärder om man jobbat minst ett visst antal timmar. Alla funderar så att vi har lite input till årsmötet.

12. Hemsida

- Webbhotellet förnyat.

13. Trivsel

- Boka in något för de som hjälpt till med båten.
- Några har lagt väldigt mycket tid på båten och någon har varit där någon enstaka gång. Beslut att klubben bjuder på mat på restaurang för de som varit med minst tre dagar.
- Längesedan vi hade medlemsmöte. Förslag på innehåll?
Joakim kanske kan ordna nytt besök inom marinen och även ordna föredrag i klubblokalen. Joakim funderar över om något av detta kan genomföras under november.

14. Åtgärds punkter

Mattias B

- 240514: Förbättra infon på hemsidan om medlemskap och hur man blir medlem.
- 240514: Stadgar ska uppdateras efter årsmötets propositioner.
- 240924: Visionsmöte Vägga. Kolla om någon i styrelsen kan gå.
- 240924: Kolla upp kostnad för reklam i Väggbadet? TV-skärm och anslagstavla.
- 240924: Kolla med Jonas Hansson om virke till att bygga motorstativ till Svarten.
- 240924: Förtydliga regelverk. Max 12 dykare.
- 240924: Kolla detaljer kring dekalerna med morgon.

Markus

- 220913: Upprätta lista på vilka som har nycklar till Moby.
- 240924: Samla in nycklarna till Moby för förvaring i styrelsens skåp.
- 240924: Lägg in medlemmar som inte är inlagda i medlemsregistret.
- 240924: Kontakta Lina för faktureringsunderlag och fakturera kommunerna.
- 240924: Köpa in förstasteg + slang till booster.
- 240924: Dubbelkolla med Janne att Svarten tas upp enl. försäkringsregler.
- 240924: Kolla om vi kan rensa bland "ekonomipärmarna" i KB.

Mattias P

- 231128: Lämna in trasig regulator till Tenglin.
- 240514: Kolla hur många av klubbens flaskor som är i behov av provtryckning.
- 240924: Flaska 2 läcker enligt Jerry Lilja. Kolla upp vad som är problemet.

Pontus

- 240514: Följ upp möjlighet för fridykarinstruktör.
- 240514: Boka tid för att gå servicekurs på boostern under hösten.

Sabina

- 240924: Boka in tillfälle för HLR-kurs i badet tillsammans med Joakim.

Joakim

- 240924: Höstlovsaktiviteter. Kolla med UV-Rugbyn om någon kan hålla i det.
- 240924: Kolla möjlighet att hålla föredrag, marinens verksamhet.
- 240924: Flytta klubbens utrustning från badet till KB.

15. Övrigt

- Vi beslutade att köpa in dekaler. Till båten och annat.

Fått prisförslag från Morgan på följande:

-3st 800*180

-1st 1200*250

-100st 100*50 (små)

Mattias dubbelkollar måtten med Morgan.

- HLR-kurs. Styrelsen fick i uppdrag av årsmötet att se om vi kunde planera in detta. Sabina planerar in något i badet tillsammans med Joakim under hösten.
- Vi beslutade att båtförare inte ska ha egna nycklar. Extranycklar ska samlas in och låsas in i styrelsens skåp. Det ska enbart finnas en nyckel i båtskåpet som får hämtas när båten ska nyttjas.
- Mycket utrustning har försvunnit från badet. Beslut togs att fenor och cyklop som legat i simhallen ska flyttas ner till KB. Joakim ser till att detta görs så fort som möjligt.

16. Nästa möte

- Torsdag 14/11 18:30.

Förbereda årsmöte. Vill alla som ska väljas om sitta kvar? Alla som ska väljas om funderar till nästa styrelsemöte. Jobba för att få in nytt blod i styrelsen. De som sitter i styrelsen borde vara aktiva i föreningen och ha olika ansvarsområden vilka de har tid att driva aktivt.

17. Avslutande av mötet

- Ordförande avslutade dagens möte.